
NÁVRH - Zápis z jednání Školské rady ZŠ Satalice 
Dne: 21.10.16 
Účastníci za ŠR: p. Beran, pí. Houšková, p. Kotlán, pí. Sečkářová, pí. Vočadlová, pí. 
Vlčková 
Účastníci za ZŠ: pí. Horáčková, pí. Matoušková 
Zapsal: p. Kotlán 
_______________________________________ 
 

1. Doplnění členů ŠR - z řad rodičů: pí. Horáčková prověří dostupnost výsledků 
posledního hlasování rodičů. V případě, že budou k dispozici, postupuje na uvolněné 
místo p. Appeltauera čtvrtý zvolený/zvolená v pořadí. S odstupem po jednání ŠR 
byla dohledána pí. Vimerová a proběhlo rovněž doplněné členů z řad učitelů: pí. 
Čechová a pí. Horáková. 

2. Výuka angličtiny - podnět od V.Kotlána, aby rozdělení do skupin odráželo úroveň 
znalostí. Vedení školy je přesvědčeno, že by to nebylo vhodné.  

3. Družina vyzvedávání - diskuse nad tím, jak na jednu stranu zajistit bezpečnost dětí 
a jasnou zodpovědnost za dítě v každý okamžik (škola, rodič) a na druhou stranu 
zajistit důstojné podmínky pro rodiče při vyzvedávání dětí (čekání v dešti). Pí. 
Horáčková přislíbila ŠR, že prověří možnosti. Info k úspěšné žádostí o novýšení 
kapacity bylo podáno následně na třídních schůzkách, proto zde není uvedeno. 

4. Webové stránky - předchozí web nebyl řádně předán, vč. odkazu na fotky na 
rajče.cz. Prioritou školy je nyní obnovení techniky pro výuku, nový web přijde na řadu 
poté, cca po vánocích. 


